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Mødereferat baneudvalgsmøde 
onsdag den 28. februar 2024 kl. 16.30 
hos greenkeeperne 

 

Deltagere: 

Bo Vaaben (BV) (formand og ref.) 

Kristoffer Harreby (KH) 

Marianne Kristensen (MK) 

Paul Sørensen (PS) 

Arne Holm Hansen (AHH) 

Erik Brok (EB) 

 

Afbud: 

René Kildsgaard (RK) 

 

Eksterne deltagere 

Ingen 

 

Dagsorden: 

 

1. Status for banen herunder orientering om arbejdet siden sidst samt    

planlagte opgaver de næste måneder 

For første gang i mands minde har golfbanen været lukket hen over 

vintermånederne. Forklaringen kender alle. Ekstreme nedbørsmængder og når 

det endelig var lidt tørvejr tog sne og kulde over. 

Greens 

Vintervejret har desværre givet gode forhold for svampevækst i greens. Det er 

dog ikke vurderingen at vi er meget hårdere ramt end tidligere sæsoner. Så med 

intensiv pleje, topdres, eftersåning (når der er varme til vækst i jorden) og 

tromling af greens, er det forventningen at greensoverfladen hen over foråret 

igen finder samme kvalitet som sidste sæson. 

Korthulsbanen 

Banen er altid åben, men den er selvfølgelig også påvirket af de store 

regnmængder. Bag green på hul 2 er drænene blev spulet og det har haft en god 

effekt. Søen ved green på hul 6 opstår fordi dræningssystemet i dette område er 

underdimensioneret. P.t. pumpes vandet i den midlertidige sø væk, men der 

arbejdes på en mere permanent løsning. 

Storme 

Udover den megen nedbør blev vi også ramt af flere kraftige storme i 

vintermånederne. Det har givet en del nedfald af grene mv., men heldigvis er 

kun ganske få træer blevet beskadiget. 



 
2 

 

Skoven 3 

Meget af banens regnvand ledes til åen som bl.a. løber på Skoven 3. Den 

kraftige strøm har bevirket at brinken til venstre ca.  50 meter før green har 

taget skade. I samarbejde med kommunen reetableres brinken med store sten 

og åen rettes lidt ud. 

Topdresning af fairways 

Helt overordnet topdresses fairways minimum 3 gange årligt. En udvalgt uge 

primo, medio og ultimo året. Effekten er tydelig for Baneudvalget. Fairways 

kan klare endnu mere regn i endnu længere perioder i højsæsonen og 

golfsæsonen kan forlænges, så vi kan komme tidligere i gang og stoppe senere. 

Så det vil fortsat være et af Baneudvalgets faste fokusområde. 

Langsigtet Dræningsplan 

Udover den årlige topdresning (se ovenfor), optimering og vedligehold af 

eksisterende drænsystem ønsker Baneudvalget en mere langsigtet 

Dræningsplan. En plan som med en målrettet indsats skal bringe baneanlægget 

i retning af den overordnede visionsplan. 

Til næste møde udarbejder KH og BV et oplæg til drøftelse i Baneudvalget og 

efterfølgende endelig godkendelse i bestyrelsen. 

Overdækning driving rangen 

Vejret har ikke været nogen medspiller, men det er stadig forventningen at 

overdækningen er klar ultimo marts. Den nye robot til opsamling er bolde på 

rangen er indkøbt og forventes leveret medio marts. 

 

2. Orientering om robotløsning på Sletten 

Der er indkøbt 2 robotplæneklippere – samme type som i 2023 har klippet tee-

steder og fairway på Korthulsbanen – som fra sæsonstart 2024 skal klippe alle 

fairways på Sletten.  

 

3. Status projekt ”varm hal” 

Opførelsen af den ”varme hal” er stort set afsluttet og greenkeeperne er i gang 

med indretningen. 

 

4. Forslag, ideer og ønsker modtaget siden sidste møde 

a. Ingen modtaget 

 

5. Næste møde 

Medio april 

 

https://www.vgc.dk/klubben/visionsplan/banen/

